

# FOREVERGREEN BULLETIN

## EarthPLAY for Earth Day 2017

Earth Day is April 22<sup>nd</sup> and this year Bentall Kennedy is pleased to support Earth Day Canada's – **EarthPLAY for Earth Day** initiative.

### Why EarthPLAY?

The objective of EarthPLAY is to put self-directed outdoor play back into the lives of children as part of their day-to-day lives.

EarthPLAY encompasses a broad spectrum of projects that address play provision in schools, childcare centres, parks, streets, and other community green spaces, highlighting the importance of freely chosen outdoor play as a vital determinant of health and social wellbeing.

This initiative fosters a meaningful connection to the environment. The more time children and youth spend playing in nature, the more likely they are to grow into adults who are motivated to protect it.

Let's bring unstructured outdoor play back into the lives of our children and youth!

Further information about this Earth Day initiative, and how you can play a part, can be found at <https://ecokids.ca/play/earthplay>

Happy Earth Day!

Lori Anne Sauv -Keefe  
PROPERTY MANAGER, SUN LIFE FINANCIAL CENTRE

April 18, 2017



**EarthPLAY**  
for Earth Day 2017

*Remember how you played as a kid?  
We're working to put outdoor play back  
into childhood!*

Reclaiming the neighbourhood  
No grown-ups allowed!  
In the wild

Share your #PLAYmemory  
f t @EarthDayCanada

Earth Day  
Jours de la Terre  
CANADA

Bentall Kennedy  
FOREVERGREEN

Earthday.ca

Le 22 avril est le Jour de la Terre. Cette année, Bentall Kennedy a le plaisir d'appuyer l'initiative **EarthPLAY pour le Jour de la Terre** au Canada.

Pourquoi EarthPLAY?

L'objectif de EarthPLAY consiste à réintégrer le jeu extérieur non-structuré dans le quotidien des enfants.

EarthPLAY regroupe une large gamme de projets qui visent l'offre de jeux dans les écoles, les garderies, les parcs, les rues et les autres espaces verts de la collectivité, en soulignant l'importance des choix de jeux extérieurs non structurés comme variable essentielle de la santé et du mieux-être social.

L'initiative favorise le lien significatif avec l'environnement. Plus les enfants et les jeunes passent de temps dans la nature, plus ils seront susceptibles de devenir des adultes motivés à la protéger.

Ramenons le jeu extérieur non structuré dans la vie de nos enfants et de nos jeunes!

Pour plus de renseignements sur cette initiative du Jour de la Terre, visitez le <https://ecoapprentis.ca/>

Bon Jour de la Terre!

Lori Anne Sauvé-Keefe  
GESTIONNAIRE IMMOBILIER, CENTRE FINANCIERE SUN LIFE

le 18 avril 2017



**EarthPLAY**  
pour le Jour de la Terre 2017

*Vous souvenez-vous des jeux de votre enfance?  
Nous voulons ramener le jeu en plein air  
dans la vie des enfants!*

Racontez votre #SouvenirdeJEU  
f @EarthDayCanada

Jour de la Terre Earth Day CANADA  
Bentall Kennedy TOUJOURS VERT  
Jourdelaterre.ca